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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till näringsminister Ibrahim Baylan (S)

2018/19:225 Tågresor för alla

Historiskt har SJ lämnat mycket att önska i frågan om tillgänglighet på tågen 
för äldre och personer med funktionsnedsättning. Det är därför viktigt att 
regeringen, som ägare av SJ, säkrar att samma misstag inte sker igen när SJ 
skaffar nya fjärrtåg. 

Just nu sker SJ:s största investering i modern tid där ett trettiotal nya snabba tåg 
håller på att köpas in. När en affär av den här omfattningen ska genomföras är 
det angeläget att regeringen säkrar att rätt tillgänglighetsperspektiv finns med i 
kravställningen.

De problem som har framkommit i medier och som även 
pensionärsorganisationer har lyft handlar om alltifrån för branta trappor 
och rullstolsliftar som är ur funktion till för dåligt med plats för rullstolsburna 
som i bästa fall får åka med på undantag eller helt sonika blir kvarlämnade på 
perrongen. Det kan låta som en självklarhet att de nya tågen bör vara enkla att 
stiga på för alla. Moderna tåg har inte längre trappor. Likaså behövs ordentliga 
handtag att ta tag i liksom att se till att det finns plats för rullstolar. 

Med anledning av ovanstående vill jag fråga näringsminister Ibrahim Baylan:

 

Vilka initiativ avser ministern och regeringen att ta för att säkerställa att de nya 
tågen blir funktionella och tillgängliga för alla? 

………………………………………

Lars Beckman (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2019-02-14
Besvaras senast
2019-02-20 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


